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Närvarande: Kathleen Berggren, Leslie-Anne Bergqvist, Siw Westerlund, 
och Annalena Andersson.
Anmält förhinder: Linda Lindqvist

Vi gick igenom sammanställningen av SRD-rapporterna som nu klara att skickas in till 
SKK.
Vi la till att vi tycker att domarna bör motivera sitt beslut när dom tycker att vi ska vara 
kvar på listan. Att bara kryssa JA i rutan, utan motivering, tycker vi är svårt att förhålla 
sig till.
Vi har även noterat att några domare anmärkt på för små ögon, något som inte är med i 
SRD men som vi kanske bör vara uppmärksamma på.

Vi gick även igenom sammanställningen av vår avels- och uppfödarkonferens som vi ska 
skicka in till SKK. 
Vi har mejlat ut en sammanställning till samtliga deltagare som deltog på konferensen så 
att alla kunde yttra sig och eventuellt komma med tillägg i vår sammanställning.
Vi hade grupparbete på konferensen angående vårt RAS där det kom fram mycket bra 
idéer inför framtiden.


